
Protokół Nr 39/10 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 26 maja   2010 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00   
 Zakończenie posiedzenia godz.930    

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Bronisław Jurec ,który
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą
załącznik do protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz   i w części posiedzenia
Skarbnik Gminy Wiesława Łoch .
Na  podstawie  listy  obecności  przewodniczący  komisji  stwierdził,  quorum  przy  którym
komisja mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  otrzymując
materiały .  
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 28 maja  2010 r. 
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2010 roku 
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  38/10  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane  pod  obrady
najbliŜszej sesji , komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania ,
uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niŜej :
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/304/10  w sprawie wyraŜenia zgody na wynajem w
trybie bezprzetargowym lokalu   uŜytkowego- ośrodek zdrowia w Pęzinie 
Komisja   pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/305/10  w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy
Miejscowości Lipnik „ gmina Stargard Szczeciński 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały    
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/306/10 w sprawie zmiany statutów sołectw gminy  
 Stargard  Szczeciński 
W trakcie dyskusji  wyjaśniona została sprawa dotycząca zmiany statutów ,  bez
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami na co zwrócił uwagę radny Edward
Lutyński , poniewaŜ zmiany dotyczyły doprecyzowania istniejących zapisów w § 9
i 14 dotyczących zwołania zebrania wiejskiego w drugim terminie w przypadku
braku quorum w terminie pierwszym .Projekt  uchwały zakładał  ,  tylko  zmiany
redakcyjne i dlatego uwaŜano , Ŝe nie trzeba przeprowadzać konsultacji .   
 Komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/307/10  wyraŜającej opinię w sprawie utworzenia
 okręgu wyborczego w wyborach do Rady Powiatu Stargardzkiego
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 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-projekt uchwały Nr XXXVIII/308/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
  XXXIII/263/09  Rady Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 29 grudnia 2009 roku .
Komisja  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/309/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r.
oraz zmiany limitów wydatków na  wieloletnie programy inwestycyjne.
Skarbnik Gminy przestawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
Radny Edward Lutyński  –  odnosząc się  do pozycji  związanej  ze zwiększeniem
dotacji  dla instytucji kultury m.in. wyliczył ,Ŝe o 105 tys zł zwiększyły  się wydatki
i  poprosił  o  przedstawienie  na  co  będą  przeznaczone  te  środki,  wymienił
zatrudnienie księgowej na 1/5 etatu  oraz zapytał się czy złoŜony był plan przez
dyrektora instytutu ?.
Skarbnik  Gminy  –  wymieniła  na  co  będą  przeznaczone   środki  zgodnie  ze
złoŜonym planem przez dyrektora instytutu .
Radny Edward Lutyński otrzymał  ksero pisma z którego skarbnik przedstawiała
zwiększone wydatki .
Kolejno radny wracając do sprawy zatrudnienia osoby na stanowisko  Dyrektora
Instytutu Kultury powiedział ,Ŝe ma obiekcje do zatrudnienia tej osoby . Osoba ta
została powołana i tutaj radny powiedział ,Ŝe nie znalazł takiego przepisu prawnego
według którego, osoba na to stanowisko mogłaby być powołana.
Wójt Gminy – przypomniał ,Ŝe był ogłoszony konkurs na omawiane stanowisko ,
ale nikt się nie zgłosił . 
Radny Edward Lutyński – odnosząc się do konkursu powiedział ,Ŝe były stawiane
wysokie warunki dla kandydatów i dalej radny stwierdził ,Ŝe trudno wytłumaczyć
mieszkańcom dlaczego wybrana została ta osoba , a nie inna .Konkurs się odbył ,
stawiano  wysokie  wymagania  i  według  radnego,   sam  fakt  przeprowadzenia
konkursu budzi wątpliwość . 
Wójt Gminy -  powiedział ,aby poczekać i po jakimś  czasie ocenić pracę tej osoby.
Radny Edward Lutyński – powiedział m.in. . ,Ŝe po 3 latach pracy tej osoby na
stanowisku pozyskiwania środków  ma pewne obiekcje.
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  w/w  projekt  uchwały przy  jednym  głosie
„wstrzymującym się „.
-projekt  uchwały Nr XXXVIII/310/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
  innym  jednostkom samorządu  terytorialnego
Komisja  pozytywnie zaopiniował  w/w projekt uchwały .
Ad.4
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi bądź pytania do informacji z wykonania
budŜetu gminy za okres od 1 stycznia do końca  kwartału I roku 2010 .
Radni uwag i pytań nie zgłosili .
Wobec powyŜszego przewodniczący komisji podał do protokołu opinię komisji w
brzmieniu jak niŜej ;
Komisja  Rewizyjna  bez  uwag przyjęła  informację  z  wykonania  budŜetu  gminy
Stargard Szczeciński  za okres od dnia 1 stycznia do końca kwartału I roku 2010 i
pozytywnie zaopiniowała .
Ad.5
Wójt  Gminy  –  odczytał  pismo   Pana  Roberta  Juchacz  mieszkańca  Stargardu
Szczecińskiego  i  list  intencyjny  właścicieli  i  wieczystych  uŜytkowników
nieruchomości  połoŜonych  w  miejscowości  Lipnik  dotyczące  zasad  realizacji
inwestycji w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej w przedmiotowej miejscowości
tj w Lipniku .
Dodatkowo wójt poinformował ,Ŝe na ten cel nie ma zapisanych środków w 
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budŜecie tegorocznym .Wójt zapoznał wszystkie komisje z tym pismem , być
 moŜe do sprawy  powróci się w roku następnym .Obecnie nie ma tam Ŝadnego
domu , a osoby stawiające domy budują oczyszczalnie , sama inicjatywa uzbrojenie
terenu jest inicjatywą pozytywną , bo będziemy to robić wspólnie . 
Drugą  sprawę  jaką  przedstawił  wójt  to  sprawa dotycząca wytyczenia  na planie
drogi , która przebiegać będzie przez  działkę  Państwa śółwińskich  w Klępinie i
prośba o wykup przez gminę tej działki pod drogę i obok kawałka działki , który
pozostaje po wytyczeniu drogi .
Ad.6 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Bronisław
Jurec podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 

Protokołowała :                                                                   Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                      Bronisław Jurec
Data sporządzenia :                                                              Data podpisania : 
2010.05.26                                                                           2010. …..............   


